



# Tønsberg Hundeklubb

## Referat fra styremøte 24.06.2025

|                   |                                                                                                                                                                  |
|-------------------|------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| <b>Sted:</b>      | Hytta                                                                                                                                                            |
| <b>Til stede:</b> | Charlotte Andersen, Camilla Loe, Katrine Varløs Bjerkely, Ann Karin Midtgaard, Laila Nagel, Ellen Grennes, Cecilie Jørgensen, Merete Andersen og Hilde Klungseth |
| <b>Forfall:</b>   | Carina Hagensten                                                                                                                                                 |
| <b>Dato:</b>      | 03.06.2025                                                                                                                                                       |

| Sak nr. | Sak                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                              |
|---------|------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| 33/25   | <b>Styreweb - status og veien videre</b> <ul style="list-style-type: none"><li>● Det har vært store oppstartsproblemer i forhold til tilganger, og det ble derfor ikke tid til å opprette et møte med agenda og referat til dette møtet inne i løsningen som test</li><li>● Kalenderen er testet ut såvidt, men det så ikke ut til å dekke vårt behov da den ikke kan deles på vår hjemmeside</li><li>● Vi må få til et møte med Styreweb før vi tar en endelig avgjørelse for om dette er noe for oss. Den prøveperioden vi har per nå er allerede utvidet en gang, og de er ikke så lystne på å utvide denne for oss til etter sommeren / neste styremøte.</li><li>● Vi vil sjekke mulighetene for evt. å teste ut en felles Google Drive for styret</li></ul> |
| 34/25   | <b>Planlegging av noe sosialt for hovedstyret/gruppestyrer</b> <ul style="list-style-type: none"><li>● Vi fjernet styrehonoraret fra og med årets budsjett, og ønsket heller å bruke dette til noe sosialt</li><li>● Det er ønske om å gjøre noe sammen for både hovedstyret og gruppestyrerne<ul style="list-style-type: none"><li>○ Ser for oss et kurs om hundepsykologi, og så noe sosialt på kvelden</li><li>○ Maren Teien Rørvik, Terje Øslie, Christine Røkaas / Stine Gryner (Røde Kors) er noen forslag.</li><li>○ Laila starter med å spørre Christine Røkaas</li><li>○ Vi tenker i løpet av vinteren en gang</li></ul></li></ul>                                                                                                                      |
| 34/25   | <b>Dugnad - fjerne vegetasjon rundt hytta</b> <ul style="list-style-type: none"><li>● Viktig for å holde skadedyr på avstand (påpekt flere ganger av Rentokil som setter opp feller ved hytta)</li><li>● Vi har også fått tillatelse til å felle et tre som står i veien ved plassen</li><li>● Katrine kan ta ansvar for å kalle inn, men det må bli over sommeren. Før stevnene i september. Sender ut en liten headsup allerede før sommeren.</li><li>● Ta en befaring på forhånd for å lage en plan for hva som bør gjøres</li><li>● I tillegg til å kappe ned busker og kratt, må det som kuttes ned også bli fjernet</li><li>● Det skulle også vært tett hull i grunnmuren, men dette er en vanskeligere jobb som vi er usikre på om vi får til</li></ul>   |

|       |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                 |
|-------|-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| 36/25 | <b>Bør det sendes ut noe mer informasjon rundt "verdien" om dugnad?</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>● Styret mener at det informeres godt nok om dette. Det påminnes stadig om i forbindelse med arrangementer.</li> </ul>                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                           |
| 37/25 | <b>Drift av kiosk - hvordan kan vi klare å optimalisere den og redusere svinn?</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>● Det er fortsatt en del rester igjen etter de stevnene som har vært, og dette må brukes opp før det blir for gammelt             <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Toast, hamburgere, kaker og brus</li> <li>○ Dette er lagret på litt ulike plasser</li> <li>○ Det må planlegges, slik at vi får brukt opp og solgt mest mulig i forbindelse med stevner i september</li> </ul> </li> <li>● Usikkert ennå i forhold til kiosk på Nordisk. Blir det klubben som skal stå for kiosken, blir det basert mest mulig på selvbetjening. Det er vanskelig å få medlemmer til å ta kioskvakter.</li> <li>● Vi bør være mer spesifikke på hva slags kaker som ønskes når noen skal bake. Det går mest av kaker med mye fyll og gjærbakst.</li> <li>● Styret er enige om å kjøpe inn en større fryseboks. I tillegg til kioskvarer, er det også behov for plass til råfôr som sponsergruppa har skaffet (den lille vi allerede har bør benyttes til dette).</li> </ul> |
| 38/25 | <b>Generell evaluering RL stevne - bruk/ behov av plassen</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>● I forbindelse med avholdte kveldsstevner i rally, ble det testet ut å tillate booking av fritrening på gresset (stevnet gikk på grusen). Erfaringen er at stevnedeltakerne hadde behov for å benytte gresset til blant annet oppvarming, så neste gang ønsker rally å ha tilgang til hele plassen.</li> </ul>                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            |
| 39/25 | <b>Evaluerer treningstid RL torsdager</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>● Funker veldig fint fra 17-20 til vanlig, men det er behov frem til 22 når det er instruktør. Dette booker rally i aktivitetskalenderen på vanlig måte. Skriver inn det som skal benyttes av plass.</li> </ul>                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                |
| 40/25 | <b>Momsregistrering av klubben</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>● Sak skyves til høsten da Merete ikke har fått snakket med regnskapsfører.</li> </ul>                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                |
| 41/25 | <b>Hvordan skal vi følge opp planlegging av aktiviteter inne på Gjennestad fremover?</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>● Per nå har vi dette samlet i en egen post inne på styregruppa på Facebook</li> <li>● Det er kun noen få kurs det er snakk om (2 per gruppe per innesesong, dvs. maks 8 kurs)</li> <li>● Beslutning om å flytte dette over i aktivitetskalenderen på hjemmesiden for å ha alt på ett sted. Viktig å merke det med "Gjennestad".</li> <li>● Det påminnes også om viktigheten av at alle tar ansvar for å sjekke at det de har sendt inn faktisk blir lagt i kalenderen, og at det er lagt inn riktig. Dette for å unngå dobbeltbookinger. Fort gjort at noe kan bli lagt inn feil ved et uhell.</li> </ul>                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      |
| 42/25 | <b>Evaluerer av kurs - vurdere hvorvidt vi bør innføre rutine for evaluering</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>● Det er ønske om å sende ut et evalueringsskjema til de som har gått på kurs for å få en tilbakemelding. Kan benyttes både for kurs med eksterne instruktører, og for interne.</li> </ul>                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                              |

|                |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                |
|----------------|--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
|                | <ul style="list-style-type: none"> <li>● Katrine setter opp et spørreskjema som kan benyttes for alle kurs. Setter opp et utkast, og ber om innspill. <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Påkrevdfelt med utfylling av dato og instruktør <ul style="list-style-type: none"> <li>■ Instruktørene bør informeres på forhånd om at det vil bli sendt ut spørreskjema i etterkant. Dette med hensyn til GDPR regler ved lagring av svar.</li> </ul> </li> <li>○ Det er i hovedsak ønske om å kartlegge: <ul style="list-style-type: none"> <li>■ Formidlingsevne instruktør</li> <li>■ Organisering av kurset</li> <li>■ Informasjon i forkant av kurset</li> <li>■ Fritekstfelt</li> </ul> </li> </ul> </li> </ul>                                                                                                                                                                                                          |
| <b>43/25</b>   | <p><b>Innkomet forslag om Foredrag om relasjon hund og menneske</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>● Styret har fått en henvendelse fra et medlem som har tilbudt seg å holde kurs med dette temaet. Det settes pris på tilbudet, men det er mye planlagt aktivitet allerede, og vi ser ikke for oss å kunne få dette til å passe inn på noe tidspunkt i løpet av det nærmeste året.</li> </ul>                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                    |
| <b>44/25</b>   | <p><b>Felles klubbmesterskap 2026?</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>● Veldig positivt for det sosiale og arbeidet med å styrke klubbfølelsen. Det var veldig hyggelig både da vi hadde dobbeltstevne agility / rally, og jubileumsfeiringen.</li> <li>● Fordele gruppene utover dagen, slik at noen kjører konkurranse på formiddagen og noen på ettermiddagen, men med felles grilling i mellom</li> <li>● Planlegges på første styremøte etter jul</li> </ul>                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  |
| <b>45/25</b>   | <p><b>Prinsipiell diskusjon om donasjon</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>● Spørsmålet kom opp i forbindelse med "de hvite gjeterhundene"</li> <li>● Enighet om at dette ikke er noe vi skal gjøre som klubb</li> </ul>                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                           |
| <b>46/25</b>   | <p><b>Hvilke arrangementer kan vi tjene bra på når vi ikke har store stevner som NM, Nordisk, LLU. Eks valpeshow etc?</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>● Dobbeltstevne i agility vil være det som gir høyest inntekt. Dette må i tilfellet gjennomføres i Åsgårdstrand, Vestfoldhallen e.l.</li> <li>● Tanke om at vi bør prøve å tjene penger på flere ting enn det vi selv som medlemmer bruker penger på. <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Dette er kun aktuelt å tenke på dersom det blir hall</li> <li>○ Et forslag er et uoffisielt valpeshow. Det skal det visstnok være gode penger å tjene på, blant annet fordi det ikke er behov for autoriserte dommere.</li> </ul> </li> <li>● Skulle noen høre om at det er behov for dugnadshjelp til ting som ikke har med hund å gjøre, så kunne dette være interessant, for å tjene penger som også kan brukes til å skaffe sponsorpremier.</li> </ul> |
| <b>Diverse</b> | <ul style="list-style-type: none"> <li>● Styret takker ja til tilbud fra Ellen om å skaffe oss både en gratis mikrobølgeovn og dobbel kokeplate</li> <li>● Trenger LP hele treningstiden på onsdager? Hadde det holdt med tiden frem til 20:00, i stedet for 22:00? LP skal ha gruppestyremøte senere denne uken, og får</li> </ul>                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            |

|  |                                                                                                                                                                                                                                                                                                       |
|--|-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
|  | <p>ta en vurdering.</p> <ul style="list-style-type: none"><li>● Regnskapsfører kan komme og ha en times gjennomgang av PowerOffice. Merete har foreslått 17. eller 18.juni, men venter på tilbakemelding på om det passer.</li><li>● Dato for neste styremøte: Onsdag 3.september kl. 18:30</li></ul> |
|--|-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|

Ref. Camilla Loe, 03.06.2025